
 

Protokoll fört vid styrelsemöte 2024-11-04 

Närvarande: Lars-Åke Lundh, Lena Clementson, Fredrik Helgesson,  
Herman Kilsäter, Pär Karlsson, Lennart Johansson-Ax, Lotten Linde, 
Jocke Zetterqvist och Bertil Källman.  
Anm. förhinder: 
 

1) Lars-Åke förklarade styrelsemötet öppnat. 

 

2) Dagordningen godkändes. 

 

3) Till justeringsman valdes Jocke Zetterqvist. 

 

4) Föregående styrelseprotokoll genomgås 

 

Bredband 

Pär har pratat med Henrik Torstensson från scouterna. 

Scouterna har pratat om mobilt bredband men inte kommit till beslut ännu. 

Pär och Henrik kommer ha ett möte och titta på lösning på ett gemensamt bredband. 

 

Bidrag solceller: 

Pär har mailat Magnus Persson från RF-SISU men ännu inte fått något svar.  

Ny kontakt via telefon med Magnus görs under morgondagen.  

 

Klubbkampen: 

Herman har pratat med Marcus i Blekinge Seglarförbund om att vi inte fått ersättning för 

vare sig 2023 eller 2024. De har möte ikväll (4/5) och han skulle ta upp frågan där och 

återkomma. 

 

Skrivelse till Blekinge Seglarförbund: 

Lars-Åke redovisar det utkast han gjort till skrivelse att skicka till Blekinge Seglarförbunds 

årsmöte. 

 

Beslutas att: Efter justering skicka in skrivelsen till Blekinge Seglarförbund. 

Bifogas detta protokoll 

 

5) Ekonomi 

Fredrik rapporterar att klubben har 151 tkr finns på kontot.  

Händer inte så mycket just nu. Lite eftersläntande medlemsavgifter inkommit samt en del 

fakturor betalts. 
 

Fortsatt uthyrning av Julia Wihlberg: 

Under året har det inte inkommit någon hyra för Julia Wihlberg. Detta då Peter L 

(hyresgäst) har stått för inköp och installation av ny avloppspump (byttes 2023). 

Senast den byttes var 2018 och styrelsen ställer sig lite frågande till varför den inte håller 

längre än fem år. Oavsett så ”slipper” KSS betala de löpande kostnaderna på stugan som 

hade hamnat på åtskilliga tkr/ år. 

Dagens hyresavtal löper ut sommaren 2026 varvid det är nio månaders uppsägning. 

Under våren behöver nya styrelsen titta över gällande avtal vad gäller hyresnivå mm. 

 

 



 

Lena och Lotten behöver veta vilka som kommer avgå för att kunna ha en 

avtackning på årsmötet. 

 

Beslutas att:  

Lars-Åke kollar med valberedningen och meddelar Lena och Lotten 

 

Lars-Åke har pratat med Ola på Marinkompaniet om en trailer till den nya ribben och de 

har en TK-trailer BT600 till salu för 9 900kr. 

Lars-Åke föreslår att vi köper denna då vi måste ha möjlighet att flytta ribben. 

 

Beslutas att: 

Lar-Åke kontaktar Marinkompaniet för köp av trailern för 9 900kr 
 

6) Avstämning inför årsmötet 

Kallelse till årsmötet mailades ut till medlemmarna 2024-10-16 och lades ut som nyhet på 

hemsidan samma dag. Senast onsdag behöver handlingarna inför årsmötet skickas ut till 

medlemmarna samt läggas ut på hemsidan 

 

Beslutas att: 

Pär gör utskick senast onsdag 

 

Verksamhetsberättelsen som varit utskickad till styrelsen skrivs under för att kunna delges 

medlemmarna. 

 

Budgeten diskuterades. Det som skall kompletteras är försäljning av gamla ribben samt 

606:an David Räng som inkomster samt en ny projektor som utgift. 

Budgetförslag bifogas detta protokoll. 

 

Kulturföreningen Ediths vänner kommer att inleda årsmöteskvällen med ett litet föredrag. 

 

7) Avstämning inför vintern avs. fastigheter och båtmaterial 

 

Gamla ribbens trailer har körförbud- åtgärder?: 

Lars-Åke rapporterar att vi har bekymmer både med trailern till ribben samt till Idhen då 

båda har körförbud. 

Mest akut är trailern till ribben då den står inför en försäljning MEN båda används till och 

från Strömma så de måste vara besiktigade och i funktion. Detta är dock inget som behöver 

göras nu men efter vi lagt i båtarna till våren. 

 

Beslutas att: 

Båda trailrar skall renoveras och göras funktionsdugliga för besiktning till våren. 
 

8) Genomgång av val av ledamöter på årsmötet (valberedningen skall väljas m.fl) 

Pierre S har via mail meddelat att valberedningen INTE står till förfogande för omval. 

Detta gör att styrelsen redan nu måste arbeta för att hitta förslag till valberedning även om 

det är årsmötet som väljer. Bra o det finns ett förslag till årsmötet. 

 

Beslutas att: 

Lars-Åke kollar om Håkan Reinodt och Herman kollar med Jocke Arvering, Hans Hamel 

och Nils-Allan Svensson om någon av dem kan tänka sig vara valberedning. 



 

9) Val av representant till Blekinge Seglarförbund 

Lars-Åke meddelar att Blekinge Seglarförbund behöver folk till 

styrelsearbetet. Ha föreslår att KSS skall lämna in förslag att välja in  

Fredrik Helgesson i styrelsen. 

 

Beslutas att: 

KSS skall lämna förslag på Fredrik Helgesson som kandidat till Blekinge Seglarförbunds 

styrelse. Då detta förslag skall va inne innan KSS årsmöte stryks det från dagordningen. 

 

10) Sektionerna 
Inget att rapportera  
 

11) Träff med Sparbanken i Karlshamn ang sponsring 

Lars-Åke rapporterar att han blivit kontaktad av Jonke på Sparbanken om att han gärna ser 

ett möte med KSS om eventuell fortsatt sponsring. 

Jonke och Lar-Åke kommer inom kort (november) ha ett möte angående detta. 

 

Beslutas att: 

Lars-Åke föreslår ett fortsatt samarbete där klubben erhåller 25 000kr/år i 3 år.  

Även ett fortsatt arbete med daglägret kommer föreslås.  

 

12) Övriga frågor 
Lena rapporterar att hon haft ett uppföljande möte med Nanne om ett preliminärt program 

inför uppstarten av 65+-möten. 

Lena och Pär har idag ansökt/ anmält en lärgrupp för 65+. Planen är att starta upp arbetet 

V48 med ett första möte där vi bjuder in klubbens 65+. Avslut runt mars/april 2025. 

 

Beslutas att: 

Pär lägger ut information på hemsidan om 65+satsningen efter första dagens möte. 

 

Lennart ställer frågan om att köpa vatten från KSS inför tvätt av sin segelbåt då vattnet på 

uppställningsplatserna är avstängt. 

 

Beslutas att: 

godkänna att Lennart köper vatten till KEAB:s gällande pris (9,33kr/kubik). 

 

13) Avslutning 

Lars-Åke avslutar kvällens möte och tackar för visat intresse 

 

 

 

 

_________________________________ ________________________________ 

Ordförande Lars-Åke Lundh  Sekreterare Pär Karlsson 

 

_________________________________ 

Justeras Joakim Zetterqvist 


